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 PROTOKÓŁ Nr XVII.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, 

która odbyła się w dniu 20 maja 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41 , początek godzina  14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: Pana Andrzeja Bocheńskiego 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta, Pana Tomasza Sroczyńskiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, Dyrektora Zakładu Komunalnego Leszka Klima, 

Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana 

Jagiełowicza, Panią Kierownik  Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie  i 

Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych  projektów  uchwał oznaczonych jako druki od nr 171 

do nr 174 w sprawach:  

   1 )opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wysokości stawek opłat za     

      zajecie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta  

      Zielona Góra -  druk nr 171. 

  2) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Zielonej Górze - druk nr 172, 

  3)zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji .zgłoszonych      

      przez mieszkańców sołectwa Łężyca –druk nr 173,  

  4)opinii o projekcie uchwały w sprawie woli zabezpieczenia środków finansowych na realizację  

     zadania pn. Zakup średniego uterenowionego  samochodu ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem  

    dla jednostki OSP "Zawada" w Zielonej Górze – druk nr 174. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że zgłosiła się do niego grupa mieszkańców  sołectwa Łężyca 

z prośbą o umożliwienie zabrania głosu, w sprawie uchwały podjętej na ostatnim zebraniu mieszkańców 

sołectwa Łężyca odnośnie podziału funduszu integracyjnego. 

Zebranie które odbyło się 16 bm upłynęło w bardzo nerwowej atmosferze, zastrzeżenia mieszkańców 

dotyczą podziału funduszu, dlatego też zgłaszam wniosek o wycofanie z porządku obrad Sesji projektu 

uchwały  w sprawie  podziału funduszu integracyjnego sołectwa Łężyca. Proszę też Pana 

Przewodniczącego aby udzielił głosu mieszkańcom sołectwa. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że w związku ze zgłoszonym wnioskiem Pana Radnego, 

prosi o krótkie uzasadnienie wniosku. 

 

Przedstawiciel mieszkańców sołectwa Łężyca Pan Paweł Stankiewicz, odczytał wniosek grupy 

mieszkańców, dotyczący uchylenia uchwały zebrania wiejskiego sołectwa Łężyca, w sprawie podziału 

funduszu integracyjnego, z dnia 16 maja 2016 roku wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że kwestia frekwencji mieszkańców na zebraniu , to 

sprawa mieszkańców. Statut Dzielnicy jasno określa jaka liczba mieszkańców musi być obecna by 

zebranie było prawomocne, zwyczajowo też jest z zawiadomieniami mieszkańców o terminie zebrań, 

odbywa się to głównie poprzez rozwieszanie informacji w formie papierowej w formie  zawiadomień w 

miejscach  do tego przystosowanych. 

 

Sołtys wsi Pani Jolanta Rabęda dodała, że informacja o terminie zebrania była podana we właściwym 

terminie i formie, kto był zainteresowany obecnością na zebraniu wiedział o tym. Dotychczas kiedy 

miejscowość nie była podzielona, nie było problemu z zawiadomieniami mieszkańców, dzisiaj kiedy są 

bloki jest z tym problem. 

 

Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że Rada Dzielnicy nie ma kompetencji do uchylenia zebrania 

wiejskiego, w związku z tym proszę aby mieszkańcy sołectwa, nie oczekiwali tego, że Rada Dzielnicy 

uchyli uchwałę zebrania wiejskiego. W piśmie poruszacie Państwo problem bardziej społeczny niż 

formalny, a mianowicie  kwestionujecie możliwość brania  udziału w zebraniu mieszkańców z uwagi na 

sposób i przepływ  informacji o terminie zebrania. Chcę dodać, że we wszystkich sołectwach zwyczaj 

powiadamiania mieszkańców jest bardzo podobny, odbywa się to poprzez wykorzystanie   

przekaźników elektronicznych do zawiadomień  tradycyjnych papierowych w formie ogłoszeń. 

Dzisiejszy projekt uchwały  wynika z  troski o szybką realizację zadań  zgłoszoną przez mieszkańców. 

Państwo jako Rada macie możliwość by uchwałę Rady Dzielnicy, jeżeli są do niej wątpliwości wycofać z 

porządku obrad w całości lub części, natomiast co do zmiany uchwały zebrania wiejskiego to może to 

dokonać tylko i wyłącznie  zebranie wiejskie. 

 

Przedstawiciel mieszkańców Pan Stankiewicz oświadczył, że nie chcemy zmieniać zadań wskazanych 

do realizacji w uchwale, chcemy jedynie zachowania logiki, tzn. aby w pierwszej kolejności zrealizować i 

zakończyć zadania już rozpoczęte poczym przystąpić do realizacji nowych. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński  spytał  czy dobrze zrozumiałem, że możemy  zmodyfikować  zapisy w 

projekcie uchwały Rady Dzielnicy.   

 

Przewodniczący Zarządu  odpowiedział, że projekt uchwały Rady dzielnicy oparty jest na uchwale 

zebrania wiejskiego, Rada Dzielnicy nie ma kompetencji do zmiany zapisów uchwały zebrania 

wiejskiego. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński  podtrzymał wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad Sesji. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz powiedziała, że jej zdaniem zawiadomienia o terminie zebrania były w 

sposób prawidłowy rozplakatowane,  kto chciał uczestniczyć w zebraniu, wziął w nim udział. 

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że wniosek radnego Krzysztofa Wołczyńskiego, dotyczący 

wycofania  z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania 

propozycji strategicznych inwestycji .zgłoszonych  przez mieszkańców sołectwa Łężyca oznaczonego 

jako druk nr 173,przegłosujemy jako pierwszy. W związku z tym zwrócił się z zapytaniem do radnych kto 

jest za wycofaniem projektu uchwały z porządku obrad. 

 

Za wycofaniem projektu głosowało 5 radnych, przeciw było 5 radnych, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził, że  projekt uchwały  nie został przyjęty do porządku obrad 

dzisiejszej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku Obra kolejnych 

projektów uchwał tj.w sprawach: 

1/opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wysokości stawek opłat za     

   zajecie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta  

   Zielona Góra -  druk nr 171  - projekt uchwały został przyjęty 13 głosami za, 

2)opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Zielonej Górze - druk nr 172- projekt  

   przyjęty  13 głosami za, 

3)opinii o projekcie uchwały w sprawie woli zabezpieczenia środków finansowych na realizację  

    zadania pn. Zakup średniego uterenowionego  samochodu ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem  

   dla jednostki OSP "Zawada" w Zielonej Górze – druk nr 174 – projekt przyjęty 12 głosami za i 1  

    wstrzymującym się. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o  przegłosowanie porządku obrad wraz z  wniesionymi 

poprawkami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów  2 ostatnich   Sesji. 

Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół przebiegu XV Sesji został przyjęty jednogłośnie.  

Protokół przebiegu XVI Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za I kwartał 2016 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski odczytał, sprawozdanie z pracy Zarządu dzielnicy za I 

kwartał 2016 roku. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do Przewodniczącego Zarządu . 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

5. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie nazw ulic w Zielonej Górze- druk nr 165.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  projekt uchwały  był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XVII.159. 2016. 

 

2) 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów- druk nr 166. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że  projekt tej  uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XVII.160. 2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat  za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów  ulgowych 

oraz przepisów taryfowych w komunikacji miejskiej świadczone przez Miejski Zakład Komunikacji w 

Zielonej Górze- druk nr 167. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że sołtysi powinni wiedzieć że ceny biletów na terenie byłej 

gminy nie ulegają zmianie, zmiana dotyczy jedynie kursów autobusów poza teren byłej gminy oraz cen 

biletów na bagaż. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie   wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie -uchwała  Nr XVII.161. 2016. 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie    

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  na 

terenie Miasta Zielona Góra-druk nr 168. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył , że projekt  uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie  uchwały i  przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - uchwała  Nr XVII.162. 2016. 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały opinii o projekcie uchwały w 

sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej – druk nr 169.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały  był  omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XVII.163.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych  inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zatonie -druk nr 170. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały  był  omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji . Przewodniczący Rady Dzielnicy, spytał czy są  pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - uchwała  Nr XVII.164.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie 

uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wysokości stawek  opłat za zajęci pasa 

drogowego  dróg publicznych przebiegających  w granicach  administracyjnych miasta Zielona Góra- 

druk nr 171. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały, poczym spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - uchwała  Nr XVII.165.2016. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie nadania nazwy rondu w Zielonej Górze. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  powiedział, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji, 

niemniej jednak Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie   wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie- uchwała  Nr XVII.166. 2016. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  następny  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w 

sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie woli zabezpieczenia środków finansowych na realizację  

zadania pn. Zakup średniego uterenowionego  samochodu ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem dla 

jednostki OSP "Zawada" w Zielonej Górze – druk nr 174. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  projekt uchwały był omówiony na Komisji, czy są pytania.   

 

Pytań nie zgłoszono. 

  

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie   wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie- uchwała  Nr XVII.167. 2016. 

 

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji bądź zapytania. 

 

. 

7.Sprawy  różne. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz powiedziała, że nawiązując do  sytuacji związanej z zebraniem w 

Łężycy, to co będzie dalej, dzisiaj przyszła grupa kilku mieszkańców i „zablokowali” podjecie uchwały, 

innym razem przyjdzie kolejna grupa, której nie spodoba się podział środków funduszu integracyjnego 

 



9 

 

Sołtys wsi Zatonie Krzysztof Sadecki powiedział, że miała  jeździć  zamiatarka, i sprzątać piasek z ulic, 

ale nadal jej nie ma. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że temat ten zgłosił na  posiedzeniu Komisji, będzie 

przekazany służbom odpowiedzialnym za porządek na drogach.. 

 

Radna Dorota Bojar poinformowała że odbył się w Ochli festyn zorganizowany przez Parafialny Zespół 

Caritas, festyn się bardzo udał, mieszkańcy dopisali, chciałabym z tego miejsca bardzo podziękować 

zespołowi śpiewaczemu z Łężycy, za piękny występ. 

 

Sołtys  sołectwa Krępa Janusz Sikora, spytał czy Rada Dzielnicy może unieważnić uchwałę zebrania 

wiejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odpowiedział ,że  jeżeli chodzi o Łężyce to projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania zadań strategicznych wynikających z uchwały zebrania wiejskiego, to sprawa wygląda 

tak, że projekt uchwały Rady Dzielnicy nie został wprowadzony do porządku obrad Sesji. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz spytała, to co dalej z uchwałą zebrania wiejskiego w Łężycy. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński  oświadczył, że ty byłaś  organizatorem zebrania i to ty doprowadziłaś do 

tego, że ludzie w nim uczestniczący się pokłócili. 

 

 

Na tym  o godz. 15. 15 Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa Fogiel                                       Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 


